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Raadsplein besluitvormend 

 

Datum 18 april 2017 
 
 
onderwerp Verslag gesprek met ondernemers Diezerbrink en vervolgacties 

portefeuillehouder Rene de Heer 

informant Oosterhout, Rob van (2047) 

afdeling Ruimte & Economie 

  

Voorgesteld besluit raad 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

*           Het verslag van het gesprek dat wethouder de Heer heeft gehad met 
de ondernemers van Diezerbrink 
*           de uitgezette vervolgstappen 
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Onderwerp Verslag gesprek met ondernemers Diezerbrink en vervolgacties 

Versienummer V1. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

  

Informant R.A.L. van Oosterhout, H. Valkeman 

Afdeling Ruimte & Economie / Projecten 

Telefoon 038 498 2047 

Email RAL.van.Oosterhout@zwolle.nl 

Bijlagen 2 

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van: 

* Het verslag van het gesprek dat wethouder de Heer heeft gehad met de ondernemers van 

Diezerbrink 

* de uitgezette vervolgstappen 
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Inleiding 

In januari 2017 heeft er  een gesprek plaatsgevonden tussen diverse raadsleden en het bestuur van de 

ondernemersvereniging  Diezerbrink over de kwaliteit van winkelcentrum Diezerbrink. Aan de 

ondernemersvereniging is geadviseerd om de wethouder te benaderen en daarbij ook hun wensen aan 

het college voor te leggen. In deze informatienota vindt u het verslag van het gesprek dat wethouder 

De Heer op 28 februari j.l had met de ondernemersvereniging. Tevens wordt ingegaan op de 

vervolgstappen. Voor de volledigheid wordt  ook  ingegaan op wat er de afgelopen 5 jaren is ‘gebeurd’ 

in het winkelgebied. 

Kernboodschap 

Kernboodschap is dat op basis van gesprekken,  die al hebben plaatsgevonden met de ondernemers 

en die nog in de toekomst zullen volgen,  er een samenhangend plan en een  agenda zal worden 

opgesteld. 

In bijlage 1 is een weergave te vinden van het gesprek dat op 28 februari j.l. is gevoerd tussen 

wethouder De Heer en een vertegenwoordiging van de ondernemers van Diezerbrink.  

 

Consequenties 

Een aantal pijnpunten bij de ondernemers ligt op het fysieke vlak. Men is van oordeel dat de huidige 

bestrating en met name de stoepen aan vernieuwing toe is. Ook voldoen volgens de winkeliers de 

huidige fietsenklemmen niet, staan diverse lantaarnpalen staan scheef en geven onvoldoende licht. 

Tevens zou men graag nieuwe kleinere bomen willen. De  rotonde is eveneens voor verbetering 

vatbaar. Tot slot zou men graag zien dat er meer gehandhaafd wordt op overlast die ervaren wordt. 

Voor de inwilliging van de wensen zijn echter verschillende tonnen nodig.  

 

Bovenstaande wil niet zeggen dat we afgelopen jaren niet ‘geinvesteerd’ hebben in het winkelgebied. 

Zo zijn er nieuwe afvalbakken gekomen, evenals nieuwe fietsenstallingen. Ook is de verlichting op het 

Streekkien vervangen door  wit licht. Tevens hebben we meegewerkt aan de Diezerbrinkbranding door 

het leggen van ‘de hoeve-stenen’. Om beter beeld te krijgen van de stand van zaken zijn er zowel s’ 

ochtends vroeg als ‘s avonds laat (tezamen met de politie) enkele ‘schouwen’ geweest. 

Ook de herinrichting van de rotonde herkennen we als gemeente, een mogelijk aangepassing is vorig 

jaar met het bestuur besproken. Echter andere knelpunten hebben tot nu toe prioriteit gekregen.  

Bovenstaande laat onverlet dat er in de ogen van de ondernemers toch nog heel wat te verbeteren is 

in het gebied.  Het verzoek van de ondernemers is voor ons nu aanleiding, willen we een goede 

afweging kunnen maken,  om tezamen met de ondernemers een samenhangend plan en agenda op te 

stellen: hoe zien de winkeliers het winkelgebied en waar wil men op de lange termijn naar toe. Op 

basis hiervan kan vervolgens bepaald worden wat belangrijk is om aan te pakken: wat heeft op de 

korte termijn topprioriteit en wat is voor de lange termijn van belang. En waar zitten de quick-wins. De 

gemeente zal de winkeliersvereniging hierbij helpen middels ambtelijke ondersteuning bij het opstellen 

van dat plan en de agenda.  

 

Communicatie 

Er is het afgelopen jaar op regelmatige basis overleg geweest met de ondernemersvereniging. Ook 

voor dit jaar zal er geregeld overleg zijn, mede ten behoeve van het opstellen van een agenda. 

Vervolg 

Op het moment dat de agenda gereed is zal die worden aangeboden aan college en raad 
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Openbaarheid 

Voorstel is openbaar 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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besluit 
 
 

Jaargang   

Kenmerk  34169 

Onderwerp  Verslag gesprek met ondernemers Diezerbrink en vervolgacties 

 

 

De raad van de gemeente Zwolle; 

 

Gelezen het voorstel van burgemeesters en wethouders, d.d. 28-03-2017 

 

besluit: 

 

 

 

Aldus besloten in de openbare vergadering van 18 april 2017, 

 

de voorzitter, 

 

de griffier, 


